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 خیز پالایشگاه آبادان برای افزایش ظرفیت 
به نیم میلیون بشکه تولیدات نفتی

 مدیرعامل پالایشــگاه آبــادان از افزایش 
ظرفیت به حدود ۵۲۰ هزار بشــکه نفت و 
فراورده های نفتی در پی اقدامات انجام شده 
در راستای نوسازی و فعال سازی فاز دوم و 

چهارم این پالایشگاه خبر داد. 
از سال ۱۲۸۹ که ایده ساخت نخستین پالایشگاه کشور 
در آبادان توسط شرکت نفت ایران و انگلستان اجرایی 
شد بیشتر از ۱۱۰ سال می گذرد اما این پالایشگاه حالا 

با ظرفیت اســمی ۴۰۰ هزار بشکه، در شرایط تحریمی سیاست نوسازی و توسعه را در پیش 
گرفته است.  

حکیم قیم مدیر عامل این پالایشگاه تاکید کرد هم راستا با سیاست های دولت سیزدهم، به 
حداقل رساندن خام فروشی و استفاده حداکثری از نفت خام و پالایش آن اولویت اصلی است. 
نوسازی واحدهای تقطیر ۷۰، ۷۵ و ۸۰، افزایش ظرفیت ۳۰ هزار بشکه ایی واحد ۱۰۰ ، احداث 
واحد وکیوم باتوم فاز یک با ظرفیت ۷۰ هزار بشکه که تامین کننده خوراک دیگر پالایشگاه 
هاست و همچنین بهره برداری از واحد ارتقای کیفیت بنزین فاز ۳ این پالایشگاه که ۴۵ هزار 
بشکه محصولات جانبی از جمله ال.پی.جی و گازویل تولید می کند و واحد الکیلاسیون که 
تولید کننده بنزین سبز با اکتان بالای ۱۵۰ است، نمونه اقداماتیست که در سال اخیر و در شرایط 

تحریمی با وجود وقفه چند ساله به ثمر رسید.

 پایان موفقیت آمیز تعمیرات اساسی واحد
 تبدیل كاتالیستی cr1 در شركت پالایش نفت آبادان

مدیر عملیات شــركت پالایش نفت آبادان از پایان موفقیت آمیز تعمیرات 
اساسی واحد تبدیل كاتالیستی cr1 این شركت خبر داد.

جهان بخش جلالوندی  با اعلام این خبر گفت: طبق برنامه زمان بندی ، با تلاش شبانه روزی 
و به لطف هماهنگی ، تعهد و همبستگی کلیه کارکنان شریف شرکت پالایش نفت آبادان در 
واحد های مختلف تعمیرات اساسی واحد تبدیل کاتالیستی cr۱ با موفقیت خاتمه یافته و واحد 

مذکور به مدار تولید بازگشت. 
وی پیرامون مهم ترین اقدامات صورت گرفته در این تعمیرات اساسی اظهار داشت: اقدامات 
ارزنده ای به منظور بهبود و استمرار فرآیند تولید واحد صورت گرفته که مطابق برنامه ریزی های 
انجام شده، تخلیه کاتالیست ها ،الک نمودن و شارژ ۹۵ تن کاتالیست راکتورها -  انجام تعداد 
۲۴ پروژه تعمیراتی مورد نظر مهندسی پالایش و واحد عملیات  - تعویض و نوسازی تعداد پنج 
دستگاه فین فن  - تکمیل پروژه سطح الارضی نمودن مسیر های آب زیرزمینی واحد -  بررسی 
خوردگی های داخلی و خارجی در خطوط لوله واحد و خطوط لوله ارتباطی واحد تا مرکز دریافت 
وارسال خوراک ومحصول و صدور تعداد ۴۴ عدد دستور کار تعمیراتی پایپینگ از سه چهارم اینچ 

الی  ۲۰ اینچ انجام گردیده است. 
شایان ذکر است واحد بنزین سازی تبدیل کاتالیستی CR۱ از جمله واحدهای استراتژیک 

پالایشگاه آبادان می باشد که قادر به تولید روزانه ۳ میلیون لیتر بنزین است.

 اجرای مانور احداث كابل فاصله دار 
در گرگان توسط نیروهای بومی استان

مدیرعامل شركت توزیع نیروی برق گلستان گفت : مانور احداث كابل فاصله 
دار در شهر گرگان برای اولین بار توسط نیروهای عملیاتی استان اجرا شد.

سید احمد موسوی گفت : طی ماه های قبل در شهر گنبد توسط پیمانکاران شهر تبریز و در 
غرب گرگان از پیمانکاران مشهد جهت اجرای این پروژه استفاده شده که فراخوانی پیمانکاران 
غیر بومی مشکلاتی را برای این اســتان ایجاد نموده است.وی افزود : با استفاده از نیروهای 
عملیاتی ۶مدیریت استان و آموزش نیروهای پیمانکار استان توانستیم ۴مدار کابل فاصله دار 
بطول ۵۰۰ متر طی روز های اخیر به سرانجام برسانیم.موسوی اضافه کرد: در طی این مانور 
۳روزه ۳هزار متر کابل استفاده شده که این اقدام بصورت جهادی انجام شد.مدیرعامل شرکت 
توزیع نیروی برق استان اذعان داشت : این مانور با ۸اکیپ عملیاتی با ۴۵  نفر با ۱۶دستگاه خودرو 
اجرا شد.موسوی در پایان به مزایای اجرای کابل فاصله دار اشاره کرد و افزود : احداث شبکه با 
این نوع کابل نسبت به کابل خودنگهدار معمولی راحتر،ارازنتر و به راحتی می توان از آن انشعاب 

گرفت همچنین نسبت به شبکه های معمولی پایداری آن بیشتر است.

مرحله مقدماتی بیست و ششمین دوره مسابقات قران 
كریم و نهج البلاغه در منطقه گلستان برگزار شد

مرحله مقدماتی بیست و ششمین دوره مسابقات قران كریم و نهج البلاغه در 
شركت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه گلستان برگزار شد.

در آیین افتتاحیه این مسابقات معاون فنی و عملیاتی منطقه از همکاران و خانواده های آنان به 
سبب مانوس نمودن فرزندان خود با قران و اهتمام در تربیت اسلامی و قرانی قدردانی و برای 
تمامی شرکت کنندگان در این دوره از مسابقات آرزوی توفیق کرد.حسین رضایی افزود: هدف 
از برگزاری این مسابقات ترویج فرهنگ قرآنی بین کارکنان و خانواده ها و ایجاد صمیمت و 

همدلی بین همکاران است.
بر پایه این گزارش شرکت کنندگان این مرحله از مسابقات در دو بخش برادران و خواهران، 
در هفت گروه سنی و رشته های انتخابی )تحقیق، صحیح خوانی، حفظ، ترتیل، نهج البلاغه، 
مفاهیم و اذان( به رقابت پرداختند که پس از انتخاب نفرات برتر توسط داوران، برگزیدگان به 
مرحله نیمه نهایی کشوری راه می یابند.گفتنی است داوری این مسابقات برعهده داوران دارالقران 

استان گلستان بوده است.

بازدید مدیر عامل شركت شهرک های صنعتی استان گیلان از 
روند اجرای پروژه های زیر ساختی شهرک صنعتی سپیدرود

مدیرعامل شركت شهرک های صنعتی استان گیلان ، ضمن بازدید از روند 
اجرای پروژه های شــهرک صنعتی سپیدرود ،در جریان پیشرفت فیزیکی 

پروژه ها قرار گرفت و بر تسریع در اجرای آنها  تاكید كرد  .
رئیس هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی در ادامه خاطرنشان کرد: اجرای 
زیرساختهای شهرک ها از اهم رسالات شرکت شهرک های صنعتی بوده و با توجه به اینکه 
شهرک صنعتی سپیدرود قابلیت جذب سرمایه گذاران زیادی در حوزه تولید و اشتغال را دارد  ،لذا 
می بایستی اهتمام ویژه ای در به حداقل رساندن مدت زمان اجرای پروژه ها ، توامان با دقت در 

حصول کیفیت حداکثری را داشته باشیم.
مهدی محبوبی حســن کیاده  در بازدید از سایت کارگاهی گفت: ما درخواست هایی جهت 
احداث واحدهای کارگاهی داریم که در محدوده اراضی که به این منظور در نظر گرفته شــده 

است، حداقل ۸۰ واحدکارگاهی می توانند مستقر می شوند  .
وی ضمن بازدید از روند آسفالت برخی خیابانها ، دستورات لازم جهت اجرای پروژهای هدایت 
آبهای سطحی ، اجرا و تکمیل خیابانهای داخلی و آسفالت آنها و نیز  آماده سازی بستر  و زیر 

سازی اراضی مربوط به توسعه شهرک را  صادر کردند.
گفتنی است شهرک صنعتی سپید رود با دارا بودن مزیت هایی چون ، نزدیکی به مرکز استان 
،دسترسی آسان به مسیرهای تردد زمینی و هوایی و با بیش از ۴۰۰ قرارداد  با صاحبان صنایع ، 
اعم از واحدهای فعال بهره بردار و در حال ساخت ، از پتانسیل بالایی جهت سرمایه گذاری در 

تولید و اشتغال برخوردار می باشد.

 آغاز توزیع بیش از 
۵۰۰ تن گوشت قرمز منجمد در البرز

رئیس سازمان جهاد كشاورزی البرز از آغاز 
توزیع ۵۲۵ تن گوشت قرمز منجمد با قیمت 

مصوب در استان خبر داد.
عبدالرضا بازدار رئیس ســازمان جهاد کشاورزی البرز 
با اشــاره به اینکه توزیع ۵۲۵ تن گوشت قرمز منجمد 
با هدف تعادل بخشــی به بازار آغاز شده، اظهار کرد: با 
توجه به نوسانات افزایشی در قیمت گوشت قرمز و تلاش 
دولت برای تامین سبد پروتئین خانوار با قیمت مناسب، 

توزیع گوشت قرمز منجمد گوسفند و گوساله آغاز شده است.
وی با بیان اینکه این اقدام نقش به سزایی در کنترل قیمت و تامین بخشی از نیاز جامعه به 
خصوص اقشار آسیب پذیر دارد، ادامه داد: طبق برنامه ریزی، ۳۵۰ تن  از این گوشت ها گوساله 

و ۱۷۵ تن هم گوسفندی است.
عبدالرضا بازدار رئیس سازمان جهاد کشاورزی البرز افزود: بر اساس هماهنگی صورت گرفته با 
تشکل ها و اتحادیه های استانی مقرر شده توزیع خرده فروشی آن از طریق اصناف )سوپرمارکت 
داران و پروتئینی ها(، فروشگاه های زنجیره ای و بزرگ، بازارروزهای شهرداری ها، با قیمت مصوب 

بستگی به نوع گوشت از ۱۳۰ تا ۱۶۰ هزار تومان است.
این مسئول توضیح داد: از مردم درخواست می شود در صورت مشاهده تخلف در توزیع، موضوع 

را با سامانه ۱۲۴ در میان بگذارند.

اخبار کوتاه 

فراخوان دعوت به عضویت در انجمن صنفی دفاتر نمایندگی روزنامه های سراسری

مسلمی: آذربایجان شرقی قطب فرهنگی و رسانه ای کشور است
انجمن صنفی دفاتر نمایندگی روزنامه های سراسری استان 
آذربایجان شــرقی برای قبول عضویــت از اعضای جدید، 

فراخوانی را منتشر كرد.
رئیس این انجمن با اعلام این خبر گفت: به منظور تحقق تکالیف اساسنامه 
انجمن صنفی دفاتر نمایندگی روزنامه های سراسری، موضوع پذیرش اعضای 

جدید در دستور کار هیئت مدیره قرار گرفته است.
اسد فلاح با اعلام اینکه سرپرستان جراید کشوری بیشترین جمعیت رسانه ای 
استان آذربایجان شرقی را شامل می شوند، اظهار کرد: تا پیش از این و علیرغم 
پرتعداد بودن فعالان این رسته رسانه ای، حمایت های مورد انتظاری را شاهد 
نبودیم اما متعاقب تشکیل انجمن در این حوزه تخصصی مطبوعاتی، امکان 
بیان ظرفیت ها و واقعیات کارکردی همکاران استانی در کسوت مدیران دفاتر 

نمایندگی روزنامه های سراسری مهیا شده است.
فلاح به نقش مهم روزنامه های سراسری در پرداخت و انعکاس اخبار استانی 
اشاره کرد و افزود: بازتاب اخبار فعالیت های استان از طریق رسانه های مکتوب 
کثیرالانتشار کشوری، علاوه بر ایفای مســوولیت و رسالت اطلاع رسانی، 
تلاشگران و دلسوزان آذربایجان شرقی را در مسیر توسعه روزافزون، همراهی 

و همیاری می کند.وی، اضافه کرد: روزنامه های سراسری بیشترین مخاطب 
و خریدار را در پیشــخوان و کیوسک های فروش مطبوعات استان دارند که 

نشان دهنده حفظ مزیت جراید کشوری است.
رییس انجمن صنفی دفاتر نمایندگی روزنامه های سراسری، تشکیل این 
تشکل رسانه ای را در استان آذربایجان شرقی با توجه به قدمت و پیشینه غنی 
و تاریخی در حوزه مطبوعات، حایز اهمیت عنوان کرد و گفت: آذربایجان شرقی 
قطب فرهنگی و رســانه ای کشور است و با تکیه بر این واقعیت، انتظار می 
رود حمایت های لازم از سوی متولیان و مسوولان جهت همکاری و تعامل 
برای تحقق اهداف اساسنامه ای انجمن صنفی دفاتر نمایندگی روزنامه های 

سراسری، معمول و مبذول شود.
اسد فلاح با قدردانی از مدیریت وقت ارشد استان و نیز مدیرکل تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی آذربایجان شــرقی، تاسیس تشکل صنفی در حوزه فعالیت 
سرپرســتان جراید را مرهون تعامل و حمایت های مسوولانه این بزرگواران 
دانست و خاطرنشان کرد: این تشکل رسانه ای رویکرد صنفی خود را با حفظ 
استقلال در چارچوب اساسنامه مصوب و جاری، پیگیری و استمرار خواهد داد.

فلاح، ایجاد بانک اطلاعات کامل از فعالان پرتعداد و شــاغل در رســته 

سرپرستان جراید کشوری را، بخشی از اولویت های بررسی متقاضیان جدید 
عضویت در انجمن صنفی دفاتر نمایندگی روزنامه های سراسری دانست و 
اظهار کرد: سرپرســتان استانی روزنامه های سراسری در آذربایجان شرقی، 
علیرغم اینکه تا پیش از این از کمترین حمایت برخوردار بوده اند اما در جایگاه 

کارآفرینی و اشتغالزایی، کارنامه مقبولی داشته و دارند.
وی با اشــاره به تکمیل سبد رسانه ای استان با روزنامه های کثیرالانتشار 

سراسری، جراید کشوری را پیشتازان انتشار اخبار آذربایجان شرقی در گستره 
و تراز ملی عنوان کرد.

وی، روی کار آمدن مدیریت جدید در ارشاد استان را نیز نوید و مقدمه ای برای 
آغاز تحول و اتفاقات مثبت در سپهر فرهنگی و رسانه ای استان، ارزیابی کرد و 
ابراز امیدواری نمود حمایت واحد از رسانه های محلی و سراسری و کلیه فعالان 
حوزه رسانه و مطبوعات، نه در حرف بلکه بصورت عادلانه و بدون تبعیض در 

عمل، محقق و پیگیری شود. 
فلاح، همچنین از تمامی افراد حایز شرایط عضویت در انجمن صنفی دفاتر 
نمایندگی روزنامه های سراسری استان آذربایجان شرقی بویژه صاحبان کسوت 
و پیشکسوتان این حوزه، خواست تا به جمع اعضای این انجمن، ملحق شوند 
 و بیــش از پیش به وزانت و اعتبار پرجمعیت ترین قشــر فعال و کارآفرین 

رسانه ای استان بیفزایند.
لازم به ذکر اســت انجمن صنفی کارآفرینی دفاتر نمایندگی روزنامه های 
سراسری استان آذربایجان شرقی با اخذ مجوزهای لازم در تیرماه سال ۱۴۰۰ 
به ثبت رســمی رســید و فعالیت خود را زیر نظر اداره کل تعاون، کار و رفاه 

اجتماعی آغاز کرد.

اصفهان -بهمن راعی: مدیرعامل سازمان 
اصفهــان  شــهرداری  آرامســتان های 
گفت:درحال حاضر ســند قبور به صورت 
الکترونیکی صادر میشود در همین رابطه با 
سامانه بنیاد شهید، شهرداری و ثبت احوال 
در ارتباط هستیم و دیگر نیازی به نامه نگاری 
نیست، همچنین تا پایان سال امکان خرید 
خدمات سنگ و كتیبه و در سال آینده امکان 
خرید قبر به صورت غیر حضوری امکان پذیر 

خواهد بود.
علــی حاجیان، با بیان اینکه در رابطه با فروش قبرهیچ مبلغی را اضافه تر از موارد 
مصوب شورای اسلامی شهر از خانواده متوفیان دریافت نمی کنیم، گفت: نرخ قبر در 
قطعه یک حدود ۳۲ میلیون تومان و در قطعه ۹۰ حدود یک میلیون و ۷۰۰ هزار تومان 
است، هزینه پیش فروش قبر نیز بر این اساس است که ۵۰ درصد پایه قیمت قبر به 
قیمت اصلی اضافه می شود، چنانکه در قطعه یک هزینه پیش فروش قبر بالغ بر ۴۸ 
میلیون تومان است.  وی با بیان اینکه وسعت زمین باغ رضوان ۱۲۰۵ هکتار است که 
تا کنون ۳۰۵ هکتار از آن استفاده شده است، گفت: باغ رضوان در سه فاز طراحی شده 
است که فاز نخست شامل قطعه یک تا ۴۵، فاز دو شامل قطعه ۵۰ تا ۶۶ و فاز سوم 
شامل قطعه ۷۰ تا ۹۰ است.وضعیت فاز سه آرامستان باغ رضوان از منظر فضای سبز 
خوب نیست، اما درصد بهبود و توسعه آن هستیم.وی تصریح کرد: طرح توسعه فاز سه 
و قطعات ۷۰ تا ۹۰ باغ رضوان تا خردادماه سال آینده انجام می شود، همچنین طراحی 
فاز چهارم نیز طراحی و نقشه کشی شده است و به زودی اجرایی می شود.حاجیان با 
بیان اینکه توسعه سه هکتار فضای سبز، جلوگیری از دفن ضایعات بیمارستانی، احداث 
تصفیه خانه آب های خاکستری سالن تطهیر و تصفیه روزانه شش هزار لیتر آب از 
اقدامات مهم بود افزود: ۱۳دوربین به ۹۲ دوربین قبلی در آرامستان اضافه شده است. 
سال گذشته ۳۰۰ سرقت در آرامستان انجام شده بود اما با اقدامات انجام شده امسال 
این مقدار به ۵۵ سرقت رسیده است. وی هوشمندسازی موتورخانه ها، تابلوهای برق و 
تأسیسات را از اقدامات سال جاری عنوان کرد و افزود:با این برنامه ها شاهد ۳۵ درصد 
کاهش مصرف انرژی برق در سطح باغ رضوان هستیم، همچنین اصلاح شبکه ها و 
نصب کنتورهای هوشمند ۳۲ درصد کاهش در مصرف آب شور و ۵۰ درصد کاهش 
آب های مصرفی در فضای سبز را به به دنبال داشته است.وی اضافه کرد:  ایجاد خانه 
کودک در زمین ۱۰۰ متری جنب سالن تطهیر، تجهیز اتاق بحران، پیش بینی ساخت 
قبور و نصب دو شیر هیدرانت برای شرایط بحرانی، تجهیز خودروی تشییع به صوت 
قرآن و پرچم ،  ایجاد مانیتورینگ منابع در کل باغ رضوان، تأمین روشنایی معابر، توزیع 

برق در فاز سوم، ایجاد منبع ۵۰۰ مترمکعبی آب در فاز 
سه، جدول کشی، نصب ایستگاه های اتوبوس و خرید و 
راه انــدازی ژنراتور با یک میلیارد و ۷۰۰ میلیون تومان 
اعتبار برای تأمین برق سالن تطهیررا ازادیگر اقدامات 
انجام شــده دانست .وی گفت: ۲۳ هزار قبر سنتی در 
آرامســتان باغ رضوان از ســال ۶۱ وجود دارد که اگر 
شــهروندان قصد دارند در کنار یکدیگر دفن شوند، ما 
می توانیم این قبور را با قیمت خوب در سه طبقه ایجاد 
کنیم.  مدیرعامل ســازمان آرامستان های شهرداری 
اصفهان با اشاره به اینکه در اصفهان ۴۳ آرامستان وجود دارد که تنها ۱۸ مورد از آن ها 
فعال است گفت:روزانه حدود ۲۰ تا ۲۲ متوفی دفن در باغ رضوان صورت می گیرد.
وی خبر داد:آرامستان باغ رضوان برای نخستین بار پس از ۳۷ سال تعرفه های خود را 
در سایت، اپلیکیشن سازمان و همچنین ورودی این مکان در معرض دید عموم مردم 
گذاشته است، بر این اساس شفافیت در سازمان آرامستان رقم خورده است.مدیرعامل 
سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان درباره دفن افراد مجهول الهویه و دفن خانگی 
گفت: افراد مجهول همچون دیگر افراد در بین قبور مختلف و حتی به صورت رایگان 
دفع می شوند .اما موضوع آرامستان های خانوادگی در شورای اسلامی شهر اصفهان 
به صورت کلی رد شد هاست و اجازه هیچ گونه دفنی را تحت این عنوان در منازل 
شخصی نخواهیم داد.حاجیان با اشاره به اینکه  سازمان آرامستان ها هیچ بودجه ای از 
شهرداری دریافت نمی کند و هزینه و درآمد برعهده خود سازمان است گفت: طرحی 
را تحت عنوان قبور همجوار در باغ رضوان برای خانواده هایی که تقاضای دفن در کنار 
یکدیگر را داشتند ارائه دادیم که بر این اساس هر خانواده می توانست تنها هفت قبر در 
کنار یکدیگر را البته با قیمت های بالاتر از مصوب خریداری کند که مورد استقبال زیاد 
شهروندان قرار نگرفت. وی تصریح کرد: بر اساس پیش بینی های انجام شده، ظرفیت 
دفن در آرامستان باغ رضوان تا ۵۰ سال آینده وجود دارد، همچنین شش هزار قبر دو 
طبقه اکنون خالی است.حاجیان با توضیح اینکه رسیدگی به آرامستان های محلی از 
دغدغه های اصلی این سازمان در دوره جدید است، گفت: در این دوره مدیریت شهری 
بودجه ای در اعتبارات مناطق شهری برای ساماندهی آرامستان های محلی جهت 
ساماندهی صورت گرفته است. وی با اشاره به اینکه تبلیغاتی برای فروش قبرنداریم 
افــزود: قیمت هایی بالاتر از قیمت های روز دفن برای پیش فروش قبور اختصاص 
می دهیم، اما بر اســاس قانون، پیش فروش قبور در سازمان آرامستان ها بر اساس 
هزینه های آرامستان بوده و فقط برای تأمین بخشی از هزینه های جاری آن در هر 
سال به صورت مجزا امکان پذیر است، امسال ۵۶ میلیارد تومان بودجه سازمان از محل 

پیش فروش قبور بابت هزینه های جاری آرامستان تعیین شد .

كرمانشــاه - الهه فرهــادی: معاون 
آموزشــی دانشــگاه علوم پزشکی 
كرمانشاه با اشاره به بسترهای آموزشی 
مناسب در این دانشگاه گفت: با حضور 
نیروهــای متختصص در دانشــگاه 
علوم پزشکی از آموزش نسل اول، دوم 
و سوم دانشگاه های جهان عبور كرده و 
در حال رسیدن به سطح دانشگاه های 

نسل چهارم هستیم.
دکتر ســیاوش وزیری در نشست خبری با اصحاب رسانه اظهارداشت: زیر 
مجموعه دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه دارای ۱۰ دانشکده و مجتمع آموزشی 
عالی مانند دانشکده پرستاری و مامایی کرمانشاه و سنقر؛ دانشکده داروسازی، 
دندانپزشکی، پزشکی، علوم توانبخشی، علوم تغذیه و صنایع غذایی، دانشکده 
بهداشت و پیراپزشکی و مجتمع عالی اسلام آبادغرب است که برای اولین بار 

از نیمه دوم امسال » بهمن ماه » دانشجو می پذیرد.
دکتر وزیری افزود: زیر مجموعه دانشــگاه علوم پزشکی کرمانشاه؛ هفت 
بیمارستان خدماتی- آموزشی بالینی دارد که در سطح شهر کرمانشاه فعالیت 
می کنند و ۲ بیمارســتان امام خمینی )ره( شهرهای اسلام آبادغرب و سنقر 
کلیایی نیز برای ارتقاء به آموزشی - بالینی در دست اقدام برای کسب مجوز 
هستند؛ زیرا هر بیمارستان درمانی امکان ارتقا به آموزشی را ندارد بلکه باید 
تجهیزات و شرایط خاص آموزشی بخصوصی داشته باشند.معاون آموزشی 
دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه گفت: در حال حاضر ۶ هزار و ۱۵۳ دانشجو 
شامل سه هزار و ۲۵۱ دانشجو دختر و ۲ هزار و ۹۰۲ دانشجو پسر در دانشگاه 
علوم پزشــکی استان کرمانشاه تحصیل می کنند.دکتر وزیری افزود: از این 
تعداد دانشــجو ۲ هزار ۹۲۸ نفر در مقطــع دکترای عمومی، هزار و ۹۴۲ نفر 
دانشجوی کارشناسی ناپیوسته، ۱۷۸ کارشناسی پیوسته، ۵۱۲ نفر کارشناسی 
ارشــد، ۱۰۴ دانشجوی دکترای تخصصی، هشت نفر دانشجوی پژوهشی، 
۴۳۲ دانشجوی تخصصی بالینی، ۲۴ دانشجوی MBBS و یک متخصص 
فلوشیپ فوق تخصص است.وی همچنین از تحصیل ۶۴۶ دانشجو بین المللی 
در دانشگاه علوم پزشکی استان کرمانشاه خبرداد و افزود: ۱۱۸ دانشجو خارجی 
عمدتا از کشور عراق و پاکستان در دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه تحصیل 
می کنند و دانشگاه کرمانشاه از این حیث بعد از دانشگاه تهران و بهشتی در 
رتبه سوم قرار دارد.دکتر وزیری با بیان اینکه دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه 
دارای رشته های متنوع پزشکی اســت بیان داشت: دانشگاه علوم پزشکی 

کرمانشاه در ۲۰ رشــته پزشکی و کارشناسی 
پیوســته و ۶ رشته پزشکی ناپیوسته، ۲۹ رشته 
کاردانی، پنج رشته لیسانس پزشکی، ۱۲ رشته 
دکترای پژوهشی، ۲۱ رشته تخصصی بالینی، 
۲ رشته فوق تخصصی و یک رشته فلوشیپ دارد. 
معاون آموزشی دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه 
با اشاره به تحصیل بیش از شش هزار دانشجو 
در دانشــگاه علوم پزشــکی کرمانشاه تصریح 
کرد: متاســفانه با کمبود شدید فضای آموزشی 
 مواجه ایم و سرانه فضای آموزشی در تمام دانشکده های این دانشگاه حدودا 

نصف استانداردهای کشوری است.
دکتر وزیری با تاکید بر لزوم ســاخت هرچه سریعتر پردیس دانشگاه علوم 
پزشکی گفت: با توجه به سرانه پایین فضای آموزشی، نیاز است هرچه سریعتر 
این پردیس ساخته شود تا بتوانیم به استانداردها در این زمینه نزدیک تر شویم.

وی با اشاره به برنامه های توسعه آموزشی و ارتقاء کیفیت برنامه های آموزشی 
دانشگاه علوم پزشکی کرمانشــاه از راه اندازی مرکز آموزش مجازی در این 
دانشگاه خبرداد و افزود: در حال حاضر پیگیر ارتقای این مرکز به »دانشکده 
مجازی« هستیم. وی در پایان تصریح کرد: طبق بررسی های صورت گرفته 
هم اکنون ۲۰ درصد محتواهای آموزشی ما قابلیت ارائه به صورت مجازی را 
دارد. در ادامه این نشست دبیر امور هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی استان 
کرمانشاه اظهارداشت: این دانشگاه در حال حاضر ۵۴۵ عضو هیات علمی دارد 
که از این تعداد رتبه ۲۷۰ نفر از اعضای هیات علمی »پایه« قلمداد می شوند 
و ۲۶۶ عضو هیات علمی بالینی و ۹ عضو هیات علمی گروه های عمومی 
مانند معارف و زبان است.دکتر مسعود صادقی افزود: براساس تقسیم بندی 
دیگر از ۵۴۵ عضو هیات علمی؛ ۴۹۹ عضو هیات علمی آموزشی و و ۴۶ عضو 
هیات علمی پژوهشی است که بیشتر به امر تحقیق و پژوهش بعد آموزش 
می پردازند.وی گفت: از این تعداد عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی 
کرمانشاه؛ ۶۰ نفر استاد تمام و ۱۲۰ نفر در مرتبه دانشیار هستند که در مقایسه با 
دیگر دانشگاه ها، تراز علمی دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه را بالاتر از میانگین 

کشور قرار داده است.
دبیر امور هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی استان کرمانشاه در پایان از جذب 
۲۷ عضو هیات علمی در دانشگاه علوم پزشکی استان کرمانشاه در سال جاری 
خبرداد و افزود: برنامه داریم در راستای توسعه و ارتقاء کیفیت آموزشی در سال 

آینده نزدیک ۵۲ عضو هیات علمی دیگر را جذب کنیم.

سند قبور درباغ رضوان الکترونیکی صادر می شود
مدیرعامل سازمان آرامستان های شهرداری اصفهان عنوان کرد:

تحصیل بیش از ۶ هزار دانشجو در این دانشگاه
معاون آموزشی دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه خبرداد:

اصفهان -بهمن راعی: مدیر كل بازرسی و ارزیابی 
عملکرد و مشاور استاندار اصفهان در بازدید از 
سامانه های سمیع، بصیر، مركز اتفاقات و حوادث 
1۲1و  مركز دیســپاچینگ داشت در خصوص 
فرآیند های شركت توزیع برق اصفهان گفت: 
این شــركت از ظرفیت های فناوری های نوین 
استفاده نموده است و در این زمینه اقدامات خوبی 
را به نمایش گذاشــته است به حداقل رساندن 
مراجعات مردمی و توجه ویژه به  دولت الکترونیک 
از مهمترین شــاخصه های شركت  توزیع برق 
اصفهان می باشــد و به نظر می رسد می تواند 
به عنوان الگوی مناسب برای دیگر شركت های 

توزیع باشد.
مهندس فریبرز صارمی افزود:  تجربه اداری و تعامل بین 
دســتگاه ها می تواند بسیار اثرگذار باشد و موجب هم افزایی 

دانش ، تکریم ارباب رجوع و حقوق شهروندی  شود .
وی  وجود مدیریت مصرف در زمســتان را یکی از ارکان و 
مسئولیت های صنعت برق عنوان کرد و گفت : نیروگاه های 
حرارتی با استفاده از گاز برق تولید می کند و در صورتی که 
میزان و حجم گاز کاهش یابد ناچارند از مازوت استفاده نمایند 
که به طور قطع برای محیط زیست آلایندگی های زیادی  را 

در سطح شهر و حتی در حومه  به دنبال دارد.
وی تاکیــد کرد : تعاملات  در تمــام حوزه های انرژی  به 
خصوص آب و گاز باید به صورت  تخصصی دنبال شــود 
. وی تســهیل مراحل پیاده سازی  پنل های خورشیدی را 
یکــی دیگر از راهکارهای صنعت برق عنــوان کرد و بیان 
نمود : برای داشتن هوای پاک و رضایتمندی هرچه بیشتر 
این مردم و توسعه کشور باید مسیر اجرایی شدن و واگذاری 
پنل های خورشــیدی را روان کنیم  و در دست اندازی ها و 

بروکراسی های اداری قرار ندهیم .

وی ابراز داشت : به طور قطع با سرد شدن هوا احتمال قطع 
شدن گاز نیروگاه ها و واحدهای صنعتی و معدنی وجود دارد 
و  برای ســوخت جایگزین باید فکری اندیشه شود بنابراین 
برای این مسئله باید راهکار فرابخشی و پایدار به منظور تامین 
ســوخت جایگزین ایجاد شود تا از ایجاد بحران برای تامین 

سوخت در آینده جلوگیری به عمل آید.
صارمی خاطر نشــان کرد:  باید در کنار جلســات تعاملی 
همکاران در حوزه انرژی مکانی مانند خانه فرهنگ برای تمام 
کودکان و نوجوانان و پدران و مادران آموزشهای ضروری در 
حوزه مدیریت مصرف و آشنایی با صنعت برق  را ایجاد کنیم 
و در کنار آن نیز می توان از وجود شهرداری نیز استفاده نمود .
وی بیان کرد: تمام مســئولین باید توجه کنند نوجوانان و  
جوانان این نسل به طور قطع با نسل گذشته تفاوت هایی دارند 
و  بــرای آموزش  این عزیزان باید تمام تلاش خود را به کار 
گرفته تا ضریب نفوذ لازم  را بتوانند  بیش از پیش ایجاد کنند.

سرپرست مدیریت منابع انسانی شركت بهره برداری 
نفت و گاز مارون از برگزاری سمینار آموزشی آشنایی 
با مفاهیم مدیریت دانش در ستاد مركزی این شركت 

خبر داد.
عبدالامیر قاسمی زاده با بیان اینکه سمینار مذکور به منظور افزایش 
آگاهی کارکنان در راستای استقرار اثربخش سیستم مدیریت دانش 
در شرکت برنامه ریزی  شده است، گفت: درپی نشست تخصصی 
»گام نخست پیاده ســازی و استقرار سیستم مدیریت دانش در 
مناطق نفتخیز جنوب« که در شــرکت بهره برداری نفت و گاز 
مارون به عنوان شرکت بهره بردار پیشرو در مدیریت دانش برگزار 
شد، آموزش مفاهیم مدیریت دانش به کارکنان شرکت به عنوان 
اولین مرحله از فرآیند استقرار سیستم مدیریت دانش در دستور کار 
قرار گرفت؛ البته استقرار این سیستم در سطح مناطق نفتخیز جنوب، 

اسفند ماه سال ۱۴۰۰ به تصویب رسیده است.
وی افزود: سازمانی با ابعاد شرکت بهره برداری نفت و گاز مارون 

و حجــم عظیمی از اطلاعات و دانش منتج از تجربه و مطالعات 
وسیع سرمایه های انسانی می تواند با استقرار این سیستم اثر بخش 
به  الگویی کامل و بی نقص برای سایر شرکت ها در صنعت نفت 
و یا صنایع وابســته بدل گردد، بنابراین لازم اســت هرآنچه می 
دانیم و فرا گرفته ایم را بروز رســانی کرده و آمادگی لازم را برای 
 دانشی کردن بخشهای فنی، عملیاتی و مطالعاتی شرکت کسب 

کنیم.
قاسمی زاده در پایان یادآور شد: در دهه ی گذشته، شرکت بهره 
بــرداری نفت و گاز مارون موفق به دریافت جایزه MAKE  و 
کسب عنوان یکی از ۵ شرکت برتر صنعت نفت در حوزه مدیریت 
دانش شد و اکنون با تجربه ای ارزشمند در بخش های مطالعات 
ســاخت داخل کالای مورد نیاز فرآیند تولید، نظام پیشنهادات و 
استفاده از تجربه کارکنانی که وارد دوره بازنشستگی شده اند، در نظر 
دارد به عنوان اولین شرکت بهره بردار، سیستم مدیریت دانش را بر 

اساس الزامات و استانداردهای موجود، اسقرار بخشد.

ضرورت راهکارهای فرابخشی برای تامین سوخت در زمستان
 برگزاری سمینار آموزشی مدیریت دانشمدیر کل بازرسی و ارزیابی عملکرد استاندار اصفهان: 

 در نفت و گاز مارون

اصفهان -بهمن راعی: رئیس هیئت مدیره مجمع 
خیرین مدرسه ساز استان اصفهان گفت: اطلس 
نیازهای آمــوزش و پرورش وطرح مدارس متری 
در بیست وچهارمین جشنواره خیرین مدرسه ساز 
اصفهان رونمایی می شــود بر اساس این طرح 
خیرین در كنار هم قرار میگیرند تا هر كسی به سهم 

خود برای ساخت مدرسه كمک كند.
دکتر مجتبی ملااحمدی درنشست خبری بیست و چهارمین 
جشنواره خیرین مدرسه ســاز استان اصفهان از تدوین اطلس 
نیازهای آموزش و پرورش اصفهان و رونمایی از آن در جشنواره 
خبر داد و گفت: در همین زمینه و برای جذب بیشــتر و بهتر 
خیرین در طرح های مدرسه ســازی سامانه ی را برای رصد 
پروژه های خیرســازراه اندازی کرده ایم که افراد می توانند از 
روز انعقاد تفاهم نامه تا بهره برداری از مدرسه آن را رصد کنند .

وی با ابراز خرســندی از تعامل اداره کل نوســازی مدارس، 
اداره کل آموزش و پرورش و مجمع خیرین مدرسه ساز استان 
اصفهان گفت: تعامل این سه ضلع دستاوردهای خوبی به همراه 
داشته است و حضور مدیران و وزیر آموزش و پرورش در استان 

ان شالله ثمر بخش خواهد بود.
رئیس هیئت مدیره مجمع خیرین مدرسه ساز استان اصفهان 
توجه به نهضت هنرستان سازی به عنوان یک اولویت و انعقاد 
تفاهم نامه برای ساخت هنرستان در استان را یادآور شد و افزود: 
مجمع خیرین مدرسه ساز استان اصفهان از سال ۷۸ تاکنون روند 
رو به رشدی داشته و هزار و ۵۰۰ خیر مدرسه ساز اصفهان طی 
این مدت ۸ هزار و ۵۰۰ کلاس درس ســاخته اند و ۲۲۰ هزار 

دانش آموز در مدارس خیر ساز تحصیل می کنند.
دکترملااحمدی، از رونمایی از طرحی به نام مدارس متری در 
جشنواره خیرین مدرسه ساز اصفهان خبر داد و گفت: بر اساس 
این طرح خیرین در کنار هم قرار گیرند تا هر کسی به سهم خود 

برای ساخت مدرسه کمک کند.
عضو جامعه خیرین مدرســه ساز کشــوراز برگزاری بیست 

و چهارمین جشنواره خیرین مدرسه ســاز با حضور ۱۰۰۰نفر 
از خیریــن  و وزیر آموزش و پرورش خبــرداد و افزود: رویکرد 
جشنواره امسال تکمیل طرح های نیمه تمام است، ضمن اینکه 
مانند جشنواره های گذشته خیرین تعهداتی می دهند و از خیرین 

نیز تجلیل می شود.
 ملا احمدی، استفاده از ظرفیت های بالقوه استان، تکمیل و 
بهره برداری از ۲۰ پروژه با استفاده از تسهیلات اتاق بازرگانی 
اصفهان، کمک در ارایه بزرگترین محموله تجهیزات آموزشی در 
ابتدای سال تحصیلی، اجرای طرح هر افتتاح یک خیر جدید و 
جذب خیرین جدید، تدوین طرح سفیران مدرسه ساز و معرفی 
یک دانش آموز در هر مدرســه به عنوان ســفیر مدرسه ساز، 
تشکیل کارگروه جوانان و تقویت کارگروه بانوان، انعقاد تفاهم 
نامه با شــهرداری اصفهان برای فضای سبز مدارس از جمله 

اقدامات این مجمع طی یکسال اخیر است.
وی با اشاره به آغاز فعالیت دهمین دوره هیئت مدیره مجمع 
خیرین مدرسه ساز استان اصفهان از آبان ماه سال گذشته، گفت: 
در این دوره علاوه بر مدرسه سازی، مدرسه یاری نیز در دستور 

کار هیئت مدیره قرار گرفت تا خیرین برای نگهداری مدارسی 
که ساخته می شود مشارکت کنند.

  تعداد دانش آموزان ثبت نامی مدارس دولتی 
در اصفهان بیش از تراكم مصوب است 

در ادامه این نشست مدیرکل نوسازی مدارس استان اصفهان 
با اشاره به جمعیت ۹۲۸ هزار و ۸۰۵ نفری دانش آموزان استان 
اصفهان در ۳ دوره تحصیلی، گفت: از این تعداد حدود ۷۷۸ هزار 
دانش آموز در مدارس دولتی و ۱۵۰ هزار دانش آموز در مدارس 

غیردولتی مشغول تحصیل هستند.
مجید نســیمی ، گفت:  ۱۴.۷۵ درصــد از کلاس های دایر 
مدارس دولتی استان و ۱۷.۵۷ درصد از دانش آموزان مدارس 

دولتی استان در مدارس دو نوبته مشغول تحصیل هستند.
نســیمی با اشــاره به اینکه به ۲۳۰ مدرســه ۹ کلاسه و یا 
۱۸۵ مدرسه ۱۲ کلاسه در استان نیاز داریم افزود: طی سال های 
اخیر  ۲۲ مدرسه با ۱۷۷ کلاس از مدارس تخلیه فوری با استفاده 
از محــل اعتبارات دولتی و یا با مشــارکت خیرین تخریب و 

بازسازی شده است. 

نســیمی با بیان اینکه ۹۴ مدرســه با ۷۳۳ کلاس درس در 
استان جزو مدارس خطرآفرین است، تصریح کرد: از این تعداد 
۴۶ مدرسه با ۳۵۳ کلاس درس دستور تخلیه فوری، ۲۱ مدرسه 
با ۱۵۳ کلاس درس دســتور تخلیــه و تخریب چند فضا و 

۲۷ مدرسه با ۲۲۷ کلاس قابل استفاده تا یکسال آینده است.
وی سرریز جمعیت دانش آموزی را تعداد دانش آموز ثبت شده 
در مــدارس دولتی بیش از تراکم مصوب عنوان کرد و گفت: 
بر اســاس بررسی های به عمل آمده در کل استان ۱۰ هزار و 
۲۷۴ دانــش آموز در قالــب ۳۶۰ کلاس درس بیش از تراکم 
مصوب مشغول تحصیل هســتند. مدیرکل نوسازی مدارس 
استان اصفهان ، با اعلام اینکه ۴۰ مدرسه با ۴۰۸ کلاس درس 
و ۱۸ هزار و ۲۳۰ دانش آموز در استان بر اثر فرونشست زمین 
دچار آسیب دیدگی شده است، گفت: ۹۴ مدرسه با ۷۳۳ کلاس 

درس در استان جزو مدارس خطرآفرین است.
با اعلام اینکه طی یکسال گذشته اعتباری بالغ بر ۱۶۰ میلیارد 
تومان در زمینه تعمیر و تجهیز مدارس استان هزینه شده، تصریح 
کرد: تامین تجهیزات تخصصی ویژه هنرستان های فنی و مراکز 

کاردانش، تامین تجهیزات مربوط به سیستم های هوشمندسازی 
مدارس، تامین تجهیزات مربوط به کلاس های آزمایشگاهی از 

جمله این هزینه ها بوده است.
 شهر اصفهان و مناطق مهاجرپذیر بیشترین 

كمبود مدرسه را دارد 
همچنین مدیرکل آموزش و پرورش استان اصفهان گفت: 
تعامل خوبی میان اداره کل آموزش و پرورش، اداره کل نوسازی 
مدارس و مجمع خیرین مدرسه ساز استان اصفهان وجود دارد 
که باعث شده ساخت مدارس خیرساز رشد بیش از دو برابری 
داشته باشد. محمدرضا ابراهیمی،با بیان اینکه در شهر اصفهان 
و مناطق مهاجرپذیر بیشترین کمبود مدرسه را داریم، گفت: در 
برخی روســتاها مدرسه داریم، ولی دانش آموز نداریم چون به 
اصفهان مهاجرت کرده اند و باعث شده در اصفهان و شهرهای 

جدید و اقماری کمبود مدرسه داشته باشیم.
وی با اشــاره به تحصیل یک میلیون دانش آموز در استان، 
گفت: وضعیت مدارس شهر اصفهان بحرانی تر از سایر نقاط 
است، چراکه هر سال مهاجرانی به اصفهان و شهرهای بزرگ 
داریم، به همین دلیل عموم مدارس دو نوبته در شهر اصفهان 
و مرکز شهر و نیز شهرک های اقماری و شهرهای جدید مثل 

بهارستان، شاهین شهر و فولادشهر است.
وی با بیان اینکه در مناطق مهاجرپذیر نیاز به مدرسه داریم، 
تصریح کرد: در برخی روستاها مدرسه داریم، ولی دانش آموز 
نداریــم چون به اصفهان مهاجرت کرده اند و باعث شــده در 
اصفهان و شهرهای جدید و اقماری کمبود مدرسه داشته باشیم.

 وی درباره شناســایی نزدیک ۷ هزار نفر بازمانده از تحصیل 
در اســتان گفت: در حال بررسی و جمع بندی هستیم تا تعداد 
دقیق دانش آموزان بازمانده از تحصیل را شناسایی کنیم. ضمن 
اینکه در حال تهیه طرحی هستیم تا هیچ دانش آموزی در سن 
تحصیل از نعمت تحصیل محــروم نماند. همچنین در حال 
تلاش هســتیم تا به دلیل آلودگی هوا دانش آموزان دوباره در 

فضای آنلاین قرار نگیرند.

رئیس هیئت مدیره مجمع خیرین مدرسه ساز استان اصفهان عنوان کرد:

رونمایی از اطلس نیازهای آموزش و پرورش و طرح مدارس متری در جشنواره خیرین مدرسه ساز اصفهان


